

Judith Evans – Section C

Biography

Judith Evans, currently a professor at London South Bank University and Director of RD&T (Refrigeration Developments and Testing), specializes in food refrigeration operations across the entire cold chain, from harvest/slaughter to consumer. With a distinguished career spanning roles at the University of Bristol, AFRC Institute of Food Research, and the Meat Research Institute, she has contributed significantly to topics including frozen meat storage, consumer food handling, and improving refrigerator performance.

Her research encompasses a wide range of areas such as energy efficiency in refrigeration, novel refrigeration systems, and optimizing refrigeration processes in the food industry.

As an influential figure, she is a Fellow of the UK Institute of Refrigeration (IOR) and serves as the UK delegate to the International Institute of Refrigeration.

Biographie

Judith Evans, actuellement professeure à l'Université de Londres South Bank et directrice de RD&T (Refrigeration Developments and Testing), se spécialise dans les opérations frigorifiques sur l'ensemble de la chaîne du froid, de la récolte/abattage jusqu'au consommateur. Avec une carrière distinguée comprenant des postes à l'Université de Bristol, à l'AFRC Institute of Food et au Meat Research Institute, elle a contribué de manière significative à des sujets tels que le stockage de viande congelée, la manipulation alimentaire par les consommateurs et l'amélioration des performances des réfrigérateurs.

Ses recherches englobent un large éventail de domaines tels que l'efficacité énergétique en réfrigération, les nouveaux systèmes frigorifiques et l'optimisation des processus frigorifiques dans l'industrie alimentaire.

En tant que personnalité influente, elle est membre honoraire de l'Institut du froid britannique (IOR) et représente le Royaume-Uni au sein de l'Institut International du Froid.